
Referat Bestyrelsesmøde  
Bestyrelsesmøde d. 6. maj 2015 i grundejerforeningen Skærbo.  

Tilstede: Helle Eskesen (referent), Helle Christiansen (vært), Michael Johansen, Kim Kragelund og Lars 

Quistgaard. 

1. Godkendelse af referat fra ekstra ordinær generalforsamling 

Referat for ekstra ordinær generalforsamling 25. marts 2015 blev godkendt (er lagt på hjemmesiden af 

Michael). 

2. Konstituering af bestyrelse efter generalforsamlingen 

Bestyrelsen har konstitueret sig selv med Lars som formand og kasserer er Michael Johansen. Kim, Helle 

Christiansen og Helle Eskesen er medlemmer.  

3. Gartnersituationen 

Erik Kold er blevet vores nye gartner. Bestyrelsen har accepteret et samlet tilbud på vedligeholdelse af 

området på 23.250 kr. Gartnerpriserne er excl. moms. I vores faste vedligeholdelsesplan har vi taget 

fejning væk. Hvis det viser sig at der alligevel er et behov vil vi tage et tilbud på at få suget skidtet i stedet 

for. 

Yderligere får vi lavet følgende: 

På den 3 stikvej (ved husnumrene 53 og 55) skal Lars få et tilbud fra gartner på, hvad det koster at få fjernet 

de 3 træer ved vendepladsen. 

Fældning af 12 stk. kirsebærtræer v/rønnehegn mod nord. 

Fjernelse af græstørv ved børnehaven. 

4. Beskæringsplan 

Helle Christiansen har færdiggjort den samlede vedligeholdelsesplan for området og vil sende ansøgningen 

til Kommunen, så vi kan få en godkendelse. Vi håber kommunen godkender vores forslag og at 

sagsbehandlingen ikke tager for lang tid. 

Helle C. har talt med Højbo om området ”A2” der ikke er bevaringsværdigt. Helle C’s indtryk er, at 

beskæring ved Højbo om område A2 først kan komme på tale i 2016, fordi Højbo først kan afsætte pengene 

til beskæringen i budgettet for 2016. 

Skæring Egager er positivt indstillet til at afholde deres part af beskæringsudgifterne. 

5. Renovering af legepladsen 

Bestyrelsen har også accepteret et tilbud på kr. 8.950 excl. momspå renovering af legepladsen fra Gartner 

Erik Kold. Tilbuddet indeholder følgende: 

Fjern hyld, rens buske v/træer, fjern grene 

Fjern sandkasse, etablere græs 

Fjern kant v/fodboldbane, etablere græskant 

Terrænregulere overgang v/regnvandsbassin. 



Ud over dette tilbud har bestyrelsen sagt ja til et tilbud fra gartneren om træfældning af de to birketræer, 

som er døde. 

6. Reparation af asfalten 

Lars indhenter tilbud fra Munk Asfalt 

7. Opdatering af hjemmesiden 

Hjemmesiden er blevet overdraget fra Lars Nymand til grundejerforeningen. Michael har uploade de 

seneste 2 års referater. 

Michael sørger også for at vores e-mailadresser bliver opdateret.  

De nye vedtægter ligger på hjemmesiden. 

8. Container 

Michael bestiller container. Tidspunktet bliver en uge op til Sankthans. Container bliver bestilt så vi har den 

weekenden over. Bent Hansen har været vores container leverandør og det bliver han også i år. 

9. Økonomi 

På nuværende tidspunkt har vi en kassebeholdning ca. på 194.000 kr. Alle undtagen en har betalt 

kontingent. Michael sender rykker ud for at få den sidste indbetaling. 

Asfalteringen af stamvejen fra føtex til børneinstitutionen er afsluttet og vi har modtaget regningen fra 

Højbo på vores part af betalingen. Vi har betalt regningen til Højbo på ca. 30.000 kr. 

10. Fremtidige bestyrelsesmøder 

På vores bestyrelsesmøde aftalte vi, at fremover skal vi holde møder den første onsdag i februar, maj, 

september og november. Den som holder bestyrelsesmødet skal sørge for at lave vores dagsorden og 

sende mail til bestyrelsesmedlemmer. 

Datoer for kommende bestyrelsesmøder: 

September 2/9 – 2015 hos Lars 

November 4/11 – 2015 hos Helle E 

Februar 3/2 – 2016 hos Michael 

11. Evt. 

Ingen bemærkninger 


